
Fedje kommune

Møtebok
for

Formannskapet

Møtedato: 25.04.2022
Møtestad: Slissøyna/Skarvøyna Fedje fleirbrukshall
Møtetid: 17:15 - 18:00

Møtet var flytta frå 26.04 til 25.04.22

 
Møtedeltakarar Parti
Stian Herøy H
Hans Erik Waage Ap
Kamilla Bjerkholt Karlsen Ap
Marit Solbakk Øien Frp

 

Møtedeltakarar vara Parti
Silje Sulen Gullaksen H

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti
Bjørn Solbakk Frp

Følgjande møtte frå administrasjonen:
Bjarte Villanger, Dagrun Gunnarson, Olav Mongstad, Øyvind Tolleshaug



Sakliste

Saknr Tittel
043/22 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste
044/22 Godkjenning av møtebok
045/22 Referatsaker
046/22 Delegerte saker
047/22 Delegerte saker teknikk og miljø
048/22 Søknad om rammeløyve for utviding av gravplassen i Bøgardsvika.
049/22 Driftsavtale ungdomskontakten Salto 2022 - 2024
050/22 Eventuelt formannskapet 25.04.2022



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 22/176

Saksnr Utval Type Dato
043/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Formannskapet - 043/22

F - behandling:

F - vedtak:
Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FE-033 22/176

Saksnr Utval Type Dato
044/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Godkjenning av møtebok

Vedlegg:
Protokoll - Formannskapet - 05.04.2022

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Formannskapet - 044/22

F - behandling:

F - vedtak:
Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 22/176

Saksnr Utval Type Dato
045/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Referatsaker

Underliggjande saker:
045/22.1. 22/1910-1 Høring - gjennomføring av direktiv (EU) 2019/1024 om åpne data og viderebruk 
av informasjon i offentlig sektor i norsk rett

045/22.2. 21/1555 Høring av forslag om korallrev og typisk høgmyr som utvalgt naturtype

045/22.3. 21/1555-1 Høring av forslag om korallrev og typisk høgmyr som utvalgt naturtype

045/22.4. 21/6033 Høring - Endringer i forskrift om bibliotekstatistikk

045/22.5. 22/1233 Høring – Ny forskrift om Barnesakkyndig kommisjon

045/22.6. 22/756 Høring - NOU 2022: 3 På trygg grunn

045/22.7. Høring - Avvikling av godkjenningsordningen i fritt behandlingsvalg

045/22.8. Høring - Umiddelbar endring i N301 - Skilting på motorveg

045/22.9. 22/535 Brev til kommunene om bedre polititjenester og beredskap

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering.



Formannskapet - 045/22

F - behandling:
Rådmannen orienterte munnleg:
- Årsmeldinga 2021 vart delt ut. Skal i kontrollutvalet i mai, og formannskapet/kom.styret i juni.
- Møteplan neste år: Sjå på om revisjonen opererer med andre fristar enn vår møteplan for 
rekneskap og årsmelding.
- Legesituasjonen i dag. Hadde ein plan framover, men pga akutt sjukdom må ein lage ny plan. Har 
ikkje legevikar på dagtid denne veka og halve neste. Nordhordland legevakt har legevakta om kveld 
og helg. Informasjon på skjerm butikken, samt Fedje kommune sine sider. Meldt inn til fylkeslegen og 
AMK-sentralen.
- Økonomi: Tertialrapport i juni med meir nøyaktige tal. Melder allereie no at legetenesta vil verte 
noko dyrare i løpet av året pga. vikarinnkjøp og avtalen med NH legevakt.
-Sommarskulen/astronomi. Har kjøpt inn. Låg oppslutning frå ungane så langt.

F - vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 22/176

Saksnr Utval Type Dato
046/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Delegerte saker

Underliggjande saker:
009/22. Svar på søknad om skjenkeløyve ambulerande 12.05.2022
Jostein Husa får ambulerande skjenkeløyve innomhus i Fleirbrukshallen på Fedje 12.05.2022 frå 
kl.13:00 til kl.17:00 for alkoholhaldig drikk under 22%. Løyvehavar og styrar for løyvet pliktar å sjå til 
at reglane i alkohollova og forskrifta vert fylgde.  Gebyr: 400,-kr. 

012/22. Tildeling av bustad
Berit Karin Rystad får tildelt bustad i Husøyna 65B. Tildelinga gjeldt frå 18.07.2022.

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.

Formannskapet - 046/22

F - behandling:

F - vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 22/176

Saksnr Utval Type Dato
047/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Delegerte saker teknikk og miljø

Underliggjande saker:
012/22. Løyve til deling av eigedom.
I medhald av delegeringsreglement for Fedje kommune, sist revidert i k-sak 066/20, og plan- og 
bygningslova § 20-1 punkt m, § 21-4 og § 26-1 gjer teknisk sjef følgjande vedtak : 

Svein Tangen får løyve til å frådela ein parsell frå gnr. 168, bnr. 170 i samsvar med delingsplan som er 
levert. Frådelt areal er på 830 m2. Løyvet gjeld i 3 år. Oppmålingsforretning må rekvirerast før løyvet 
går ut. 

Løyvet har følgjande vilkår : 

Frådelt parsell må få vegrett over gnr. 168, bnr. 231. Dette skal sikrast med tinglysing samstundes 
som eigedomen vert oppretta. Eit alternativ er at frådelt parsell vert slått saman med bnr. 231 og 
bnr. 540 til ein eigedom når dei har fått same eigar. 

Det er uansett eit ktav at frådelt areal må slåast saman med bnr. 540. Lovheimel : § 21-4, 6. ledd, i 
plan- og bygningslova.

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.

Formannskapet - 047/22
F - behandling:

F - vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Øyvind Tolleshaug 22/162

Saksnr Utval Type Dato
048/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Søknad om rammeløyve for utviding av gravplassen i Bøgardsvika.

Vedlegg:
Q2 21020 rammesøknad - følgeskriv 280322
P21020 FEDJE GRAVPLASS - FORPROSJEKT REV 11-01-22
P21020 - Gravplass Fedje_29.03.22.pdf - ILLUSTRASJON MINNELUND
D2 21020-021A plantegning e-f-g-h 24-2-22
D1 21020-020A SITUASJONSPLAN 03.03.22
Statsforvaltaren - Godkjenning av plan for utviding av Bøgardsvika gravplass i Fedje kommune
C7 Nabomerknad 20220318_160356

Saksutgreiing:

Byggeplass : Gnr. 168, bnr. 129, 134 og 488. 

Type arbeid : Utviding av gravplassen ved Bøgardsvika

Tiltakshavar : Fedje kommune v/Fedje kyrkejelege fellesråd.

Ansvarleg søkjar :  Artec A/S v/Siri Dalheim

Ansvarleg prosjekterande : Artec A/S v/Siri Dalheim

Ansvarleg utførande :           

Om tiltaket : 

Søknaden gjeld rammeløyve for utviding av gravplassen ved Bøgardsvika. Utvidinga vil gje 94 
kistegraver, 36 urnegraver og ein minnelund for umerka graver. Forlenging av fortau er med.

Kommuneplan / reguleringsplan : 

Det ligg føre reguleringsplan for området. Den vart vedtaken av kommunestyret 26. september 2002 
som sak 50/02. 

Fedje kommune eig det aktuelle området.



Nabovarsel : 

Kvittering for nabovarsel er levert. Eigarar av til saman 24 eigedomar vart varsla.

Nina Sjøvold har kome med ein merknad. Ho meriner at utvidinga kjem for nært husa nord for 
gravplassen. I merknaden har ho synt til grannelova. 

Frå den nye muren kring utvidinga, vert det vel 20 meter til bustaden på gnr, 168, bnr. 112. Utvidinga 
av gravplassnen skjer i samsvar med vedteken reguleringsplan. Statsforvaltaren har ansvar for 
godkjenning etter gravplasslova og utvidinga er godkjent.

Ansvar :

Erklæring om ansvarsrett er levert. Erklæringa dekker søkjarfunksjon og prosjektering.

Avkøyrsle og parkering : 

Utvidinga gjev ikkje endringar når det gjeld avkøyrsle. På vestsida av fylkesvegen er det ein  
parkeringsplass som er stor nok.

Byggjegrense langs veg 

Utvidinga av gravplassen ligg attmed fylkesvegen. Etter reguleringsplanen er byggegrensa 6 meter. 
Planen er i samsvar med dette,

Avstand nabogrense

Utvidinga kjem meir enn 4 meter frå nabobrenser. 

Forslag til vedtak:
I medhald av delegeringsreglement for Fedje kommune, sist revidert i k-sak 066/20  og plan- og 
bygningslova § 21-4 gjer formannskapet følgjande vedtak :

Fedje kommune v/Fedje kyrkejelege fellesråd får rammeløyve til å utvida gravplassen ved 
Bøgardsvika slik dei har søkt om. 



Formannskapet - 048/22

F - behandling:

F - vedtak:
I medhald av delegeringsreglement for Fedje kommune, sist revidert i k-sak 066/20  og plan- og 
bygningslova § 21-4 gjer formannskapet følgjande vedtak :

Fedje kommune v/Fedje kyrkjelege fellesråd får rammeløyve til å utvida gravplassen ved Bøgardsvika 
slik dei har søkt om. 

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Annika Tvedt Villanger FE-441 22/167

Saksnr Utval Type Dato
049/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Driftsavtale ungdomskontakten Salto 2022 - 2024

Saksutgreiing:
Målsetjinga for tiltaket: 

· Oppretthalde drift av lågterskel-tilbod for uorganisert ungdom (rus, valds- og 
kriminalitetsførebyggjande tiltak)

· Førebyggje vald gjennom tidleg observasjon og intervensjon mot ungdom i faresona
· Hjelpe ungdomar til å meistre utfordingar i livet gjennom tilbod om vaksenkontakt

Drift, perioden 2022 – 2024 

Fordeling av kostnader mellom kommunane i perioden 2022-2024 tek utgangspunktet i budsjett 
2021. *

Kommune Prosentfordeling av 
kostnadane **

1000 kr  

Alver 90 1276
Masfjorden 6 85,2
Modalen 2 28,4
Fedje 2 28,4
SUM 100 1418

*Auke i lønnsutgifter for dei tilsette i samband med årlege lønnsoppgjer og eventuell auke i andre 
naudsynte utgifter for perioden 2022-2024 kjem i tillegg. 

**Prosentfordeling tilsvarande ca. besøkstal frå dei ulike kommunane.  

Knarvik senter gir tilskot til Ungdomskontakten Salto gjennom å stille kostnadsfrie lokale til 
disposisjon inklusiv straum – tilsvarande om lag 180.000 kr. pr. år. 

Tilbod til samarbeidskommunane 

· Kjerneaktiviteten «ope hus» på treffstaden Salto med opningstid verkedagar kl 13.30-15-
30, med unntak av onsdagar, som har ope kl 13.30-20.30

· Oppsøkjande verksemd – Knarvik senter (tilsette ved Salto snakkar med ungdom både før, 
under og etter skuletid) 



· AART – «Adapted Aggresjon Replacment Training», AART er eit pedagogisk, manualbasert 
program som består av trening i sosiale ferdigheiter, sinneregulering og moralsk 
resonnering, ein kombinasjon som har dokumentert god effekt på klassemiljø og 
utfordrande åtferd.  

· Samarbeid med skular i regionen, barneverntenesta, helsetenesta, NAV, 
oppfølgingstenesta (OT/OOT), politiet, ungdomskoordinator, Nordhordland Næringslag, 
Knarvik senter, samt andre frivillige lag og organisasjonar. 

Referansegruppa

Referansegruppa har to møte i året og skal samarbeide om kunnskapsgrunnlaget for det 
førebyggjande arbeide ved ungdomskontakten Salto. Referansegruppa arbeidar med råd i høve til 
tema og problemstillingar i regionen, samt fastsetje møteplan. Deltakarane i gruppa er frå Alver 
kommune, politiet, Kyrkja, Knarvik senter, Knarvik VGS og tilsette ved Salto. 

Vurdering

Folkehelse – tiltaket betrar folkehelsa for barn og unge i regionen og lokalt på Fedje 
Miljø – førebyggande tiltak for barn og ungdom er positivt 
Økonomi – Alver kommune har arbeidsgjevaransvaret for Ungdomskontakten Salto. Fedje kommune 
får faktura tilsendt årleg. Kr 28,400 fordelt på 2 år. 

Konklusjon
Fedje kommune har eit lågt elevtal på skulen, og det kan vere utfordrande for elevane på Fedje å 
nytte seg av tilbodet i opningstida i kvardagen i Knarvik senter grunna lang reiseveg. Samstundes ser 
ein av tabell over at det er eit tilbod som vert nytta av nokon. 

Ungdomskontakten Salto samarbeider med viktige instansar som kan gje gode tilbod lokalt i 
kommunen. Det vurderast som naudsynt at me er ein del av samarbeidet vidare for å styrke 
folkehelsa og gje så gode tilbod me kan til barn og unge i Fedje kommune. 

Forslag til vedtak:
Fedje kommune sluttar seg til vidare samarbeid med Alver kommune om Ungdomskontakten Salto

Formannskapet - 049/22
F - behandling:

F - vedtak:
Fedje kommune sluttar seg til vidare samarbeid med Alver kommune om Ungdomskontakten Salto.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 22/176

Saksnr Utval Type Dato
050/22 Formannskapet PS 25.04.2022

Eventuelt formannskapet 25.04.2022

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:

Formannskapet - 050/22

F - behandling:
Spørsmål frå Kamilla Karlsen (Ap):
Kor står saka om ny sjukeheim står no? Saka vart vedteken i økonomiplanen i desember. Tenkjer 
ordføraren at gruppa framleis skal vere ein del av denne saka, eller korleis ser han for seg at saka vert 
jobba vidare med?
Ordførar svarte:
Dette er ei kommunestyresak.

F - vedtak:
Ingen vedtak under eventuelt.
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